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Zápisnica z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 

27.12.2022 o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu vo Dvorci  

                                                                                   

Prítomní podľa prezenčnej listiny  : 

Ospravedlnený : Anton Ďurmek  

Starostka obce Dvorec predniesla návrh programu zasadnutia OZ :  

1.Otvorenie zasadnutia.  

2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice . 

3.Zloženie sľubu poslanca novozvoleného obecného zastupiteľstva . 

4.Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia .  

(Doplnenie bodu 13a Plán preventívnych protipožiarnych prehliadok na rok 

2022-2026 ) 

5.Zriadenie komisií , určenie náplne ich práce , voľba ich predsedov a členov . 

6.Informácia o odovzdaní majetkového priznania novozvolenej starostky obce .  

7.Schválenie návrhu rozpočtu na roky 2023 – 2025 .  

8.Schválenie dodatku č.1/2023 k VZN č.5/2011 o určení výšky FP na originálne 

kompetencie na úseku školstva . 

9.Schválenie dodatku č.1/2023 k VZN č.2/2020 o dofinancovaní originálnych 

Kompetencii. 

10.Dodatok č.1/2023 k VZN č.1/2016 o miestnych daniach a poplatkoch za 

komunálny odpad 

11. Schválenie poplatkov platných pre rok 2023. 

12.Voľba poslanca do Rady školy pri ZŠ s MŠ Dvorec .  

13. Diskusia . 

14. Návrh uznesenia  

15.Záver .  
 

 

 

K bodu č.1 – Otvorenie zasadnutia :   
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  privítala starostka obce Ing. Janka 

Polušinová . Na úvod privítala prítomných poslancov a hlavného kontrolóra Ing.  

Miroslava Kubicu. A taktiež  ospravedlnila pána Antona Ďurmeka z neúčasti na 

zasadnutí . 
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K bodu č.2 – Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice :  

Starostka obce navrhla za zapisovateľa Gabrielu Štefánik a za overovateľov 

zápisnice pána Petra Filu a pána Dominika Chromeka . Starostka obce 

skonštatovala , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné .  

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

                             

 

 

Hlasovali ZA : 3 – Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

 

K bodu č.3:  zloženie sľubu poslanca novozvoleného OZ  

 

Starostka obce Dvorec oznámila zúčastneným , že poslanec Erik Exler sa vzdal 

mandátu poslanca obce Dvorec a nahradí ho pán Marián Broniš, ktorý mal 

najvyšší počet hlasov z ďalších kandidátov na poslancov vo voľbách . Starostka 

obce Ing. Janka Polušinová prečítala a odovzdala ,, SĽUB  poslanca Obecného 

zastupiteľstva v Dvorci : ,,Sľubujem na svoju česť  a svedomie , že budem 

riadne plniť svoje povinnosti , ochraňovať záujmy obce , dodržiavať Ústavu 

Slovenskej republiky , ústavné zákony , zákony a ostatné všeobecne záväzné 

právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva 

ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia ´´ 

novozvolenému  pánovi Mariánovi Bronišovi , ktorý ho svojim podpisom 

potvrdil .  
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K bodu č . 4 Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia:  

 

Program na 2.zasadnutie Obecného zastupiteľstva bol doručený všetkým 

poslancom, taktiež  bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke 

www.obecdvorec.sk .  Starostka Ing. Janka Polušinová prečítala 15.bodový  

program, ktorý predložila na schválenie poslancom. 

 

Hlasovanie obecného zastupiteľstva k programu 2. zasadnutia  
 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 

Hlasovali ZA : 4 – Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , Marián 

Broniš  

Hlasovali PROTI : 0 

Zdržali sa : 0  
 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

 

Schvaľuje program ustanovujúceho zasadnutia OZ tak , ako bol navrhnutý 

starostkou obce  

 

 

 

 Následne starostka obce predložila návrh na doplnenie bodu 13a) Plán 

preventívnych protipožiarnych prehliadok na rok 2022-2026 ) do programu , 

ktorý dala následne schváliť poslancom do programu , o ktorom dala hlasovať .  

http://www.obecdvorec.sk/
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Hlasovanie obecného zastupiteľstva k programu doplneného o bod 13a/ 2. 

zasadnutia OZ 
 

 

Hlasovanie poslancov o doplnenie bodu 13a) do programu:   

  
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

 

Schvaľuje doplnenie bodu 13a) do programu  zasadnutia OZ tak , ako bol 

navrhnutý starostkou obce  
 

Návrh uznesenia k bodu č.4a)  

 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvorci schvaľuje pridanie bodu 13a) do programu 

ustanovujúceho  zasadnutia OZ tak ako bol navrhnutý starostkou obce .   

Hlasovali ZA :4- Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , Marián 

Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  
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K bodu č. 5 Zriadenie komisií , určenie náplne ich práce , voľba ich predsedov 

a členov  :  

 

Starostka obce oznámila poslancom , že sa dva krát odkladalo zriadenie komisií. 

Oznámila poslancom , že jedna komisia už zasadala a to finančná komisia, kde 

pripravovali návrh rozpočtu na rok 2022-2026 . Následne oznámila , zriadenie 

komisií .  

Zriadenie komisií  

a) Komisia na ochranu verejného záujmu – predseda Anton Ďurmek  

- členovia Peter Filo , Dominik 

Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Marián Broniš  

b) finančná kontrola - predseda Peter Filo  

- členovia : Anton Ďurmek , 

Dominik Chromek ,  

Ing. . Dominik Mokrý, Marián 

Broniš  

Hlasovanie k bodu č.5 a)  Komisia na ochranu verejného záujmu , ktorá je 

povinná zo zákona :   

 

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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Hlasovanie k bodu č. 5b) : Finančná komisia   

 

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 

 

Návrh uznesenia k bodu č.5a) bol prijatý  

 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvorci schvaľuje návrh uznesenie k bodu č.5a) tak ako 

bol navrhnutý starostkou obce .   

Hlasovali ZA : 4 -Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

 Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

Návrh uznesenia bol schválený  

 

Návrh uznesenia k bodu č.5b) bol prijatý  

 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvorci schvaľuje návrh uznesenie k bodu č.5b) tak ako 

bol navrhnutý starostkou obce .   

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

 Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený  
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K bodu č.6 : Informácia o odovzdaní majetkového priznania 

novozvolenej starostky obce .  

 
Starostka obce Dvorec Ing. Janka Polušinová oznámila poslancom , že 

majetkové priznanie vypracovala a je založené v spise na Obecnom úrade , 

ktoré je k nahliadnutiu pre poslancov obecného zastupiteľstva . Bolo 

pripomenuté , že do konca mesiaca  by mala odovzdať majetkové priznanie aj 

predchádzajúca starostka obce Dvorec . Ktorá ho ešte nepredložila .  

 

Návrh uznesenia k bodu č. 6 bol prijatý :   

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odovzdanie majetkového 

priznania novozvolenej starostky obce .  
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K bodu č.7 : Schválenie návrhu rozpočtu na roky 2023-2025  

 
Starostka obce oznámila , že rozpočet bol zverejnený na úradnej tabuli a bol tak 

isto zverejnený na stránke obce . Rozpočet je postavený ako vyrovnaný – príjmy 

s ktorými môže obec rátať pre toto ďalšie obdobie sú naplánované aj na 

čerpanie a štruktúra je približne taká istá ako v minulom rozpočtovom  roku . 

Následne pani starostka oznámila , že k dnešnému dňu neobdržala pripomienky 

k rozpočtu . Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2023 – 2025 . 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje :  

1. rozpočet obce  na roky 2023 -2025 v členení : 

 

a) bežný rozpočet  

 bežné príjmy   

bežné výdavky          

     

 

b)kapitálový  rozpočet  

kapitálové príjmy   

      kapitálové výdavky      

 

 

            

            c ) finančné operácie   

                   príjmové finančné operácie   

                 výdavkové finančne operácie 

             

 

 

a ďalej v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie – príloha 

č.1 uznesenia zastupiteľstva . Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočet 

obce na roky 2023-2025  

 

 

 

 

Rok 2023 v € Rok 2024 v € Rok 2025 v € 

462 660  462 660 462 660 

457 024 457 024 457 024 

Rok 2023 v € Rok 2024 v € Rok 2025 v € 

0 0 0 
5 636  5 636 5 636 

Rok 2023 Rok 2024  Rok 2025 

0 0 0 
0 0 0 
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Hlasovanie k bodu . č 7  

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 

Návrh rozpočtu  k bodu č. 7 bol prijatý:  

 
Obecné zastupiteľstvo vo Dvorci schvaľuje návrh rozpočtu k bodu č.7 tak, ako 

bol navrhnutý starostkou obce .   

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

 Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh rozpočtu bol schválený  
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K bodu č. 8 Schválenie dodatku č.1/2023 k VZN č.5/2011 o určení 

výšky FP na originálne kompetencie na úseku školstva  

 
 

Ide o dodatok ktorým stanovujeme akou sumou bude obec  prispievať na 

školskú jedáleň , školskú družinu a materskú školu v tomto roku . Tak isto bol 

tento dodatok zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce . 

Počas zverejnenia neboli prijaté žiadne písomné pripomienky ani námietky 

k uvedenému návrhu . Starostka obce oboznámila poslancom , že dodatok 

vychádza len z aktuálne stanoveného koeficientu , ktorý sa každoročne mení 

podľa zákona o štátnom rozpočte . Sú to teda odvodené  ukazovatele, ktoré sa 

vypočítavajú a na základe toho sa prispieva na každé dieťa , ktoré je v našej 

školskej jedálni , družine alebo materskej škole .   

 

Hlasovanie k bodu č. 8  

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok č.1/2023 k VZN č.5/2011  

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 
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K bodu č. 9 Schválenie dodatku č.1/2023 k VZN  č. 2/2020 

o dofinancovaní originálnych Kompetencii .  

 
Starostka obce predniesla pred poslancov , že to je  ďalšie všeobecné záväzné 

nariadenie , ktorým sa stanovuje  výška príspevku na stravovanie a na činnosť 

školského klubu detí . Taktiež na výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

vo výdajnej školskej jedálni , ktorá sa týka aj základnej školy .  Tiež uviedla , že 

tento dodatok bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce 

Dvorec . K tomuto dodatku neprišli žiadne pripomienky . Starostka obce 

uviedla,  že sa snažili v maximálnej miere na finančnej komisii prebrať podstatu 

a aj výšku príspevku aby bol vyrovnaný rozpočet v roku 2023 a aby sa nemusel 

dofinancovávať tak ako v doterajších rokoch . Je predpoklad , že peniaze by 

mali stačiť na úplné financovanie v rámci roku a nebudú sa musieť použiť 

žiadne iné zdroje .  

 

Hlasovanie k bodu č. 9:   

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok č.1/2023 k VZN č.2/2020  

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 
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K bodu č.10 Dodatok č.1/2023 k VZN č.1/2016 o miestnych daniach 

a poplatkoch za komunálny odpad  

 
Na obecnom zastupiteľstve bolo povedané , že  miestne dane a poplatky sa 

tento rok zvyšovať nebudú a budú v pôvodnom rozsahu ako bolo v roku 2022 . 

Jediná zmena v tomto dodatku na základe novely zákona č.178/2022 Z.z. 

platnej od 15.5.2022, kde dopĺňame naše VZN o článok 5 Daň zo stavieb, ktorý 

sa dopĺňa bodom 5    v nasledujúcom znení : Koeficient zvýšenia sadzby dane 

neudržiavanej stavby v zmysle §12 ods. 7,8 zákona 582/2004 Z.z v znení 

novely zákona č.178/2022 Z.z platnej od 15.5.2022 sa stanovuje na hodnotu 

10 . Správca dane je povinný pred vyrubením dane daňovníkovi zaslať dva krát 

písomné oznámenie o zámere vyrubiť daň s uplatnením koeficientu sadzby 

dane neudržiavanej stavby v zdaňovacom období nasledujúcom po 

zdaňovacom období nasledujúcom po období , v ktorom bolo doručené druhé 

oznámenie správcu dane . Starostka obce oznámila , že na tomto dodatku sa 

uznieslo obecne zastupiteľstvo vo Dvorci dňa 2.12.2022 uznesením č.5/2023 

a dodatok nadobúda účinnosť od 1.1.2023 . Bolo povedané , že celý dodatok sa 

týka stavieb , ktoré sú neudržiavané a vlastníci sa o ne nestarajú . Čiže na 

základe novely má obec možnosť pri takýchto nehnuteľnostiach , ktorých 

majitelia neuposlúchnu a nedajú si nehnuteľnosť do poriadku v nasledujúcom 

období zvýšiť sadzbu dane z nehnuteľnosti až na 10 násobok  . 

 

Hlasovanie k bodu č.10  
 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok č.1/2023 k VZN č.1/2016 

 

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 

 

 

 

 

K bodu č. 11 Schválenie poplatkov platných pre rok 2023 
 

 

Na stránke obce a na úradnej tabuli je vyvesený platný cenník pre rok 2023 .  

V cenníku sa nič nemenilo a zostáva platný aj pre ďalší rok . Po zverejnení tohto 

cenníka je potrebné ho schváliť .  

 

 

Hlasovanie k bodu č. 11  
 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poplatky platné pre rok 2023  

 

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 
 

 

 

 

 

K bodu č.12 Voľba poslanca do Rady školy pri ZŠ s MŠ Dvorec  

 
Nakoľko sa vzdal mandátu pán Erik Exler, ktorý bol dňa 2.12.2022 nominovaný  

do rady školy , bolo potrebné zvoliť ďalšieho poslanca  spolu s poslancom 

pánom Ing. Dominikom Mokrým ako zástupcu obce v rade školy . Pani starostka 

obce navrhla do rady školy nového poslanca pána Mariána Broniša .  

 

Hlasovanie k bodu č.12   

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje za poslanca do rady školy pána Mariána 

Broniša 

 

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 

 

 

 

K bodu č. 13a) Plán preventívnych protipožiarnych prehliadok na 

rok 2022-2026 

 
Na základe informácii , ktoré doručili naši členovia DHZ Dvorec po zasadnutí 

Okresného výboru DHZ a predniesli plán preventívnych protipožiarnych 

prehliadok na rok 2022 v obci Dvorec, Kde budú skontrolované rodinné domy 

od súpisného čísla 54-102, ďalšia skupina od súpisného čísla  103-131 a od 

súpisného čísla 132- 166 . Starostka obce vypracovala poverenie na vykonanie 

preventívnych protipožiarnych kontrol . Kontrolná skupina je jedna : Vedúci - 

Štefan Hrenák , člen – Tomáš Bátora , člen – Marián Broniš . Obdobie , na 

ktoré sa poveruje táto skupina na preventívne kontroly je 2022 až 2026 . 

Evidenčné čísla kontrolovaných objektov : podľa plánu ročných kontrol  na rok 

2022. Platnosť poverenia konči 31.12.2026 . Starostka obce dala hlasovať za 

Plán preventívnych protipožiarnych prehliadok a aj za 3 skupiny kontrolovaných 

objektov podľa súpisných čísel .  
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Hlasovanie k bodu č. 13a)  

 
Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek  Neprítomný Neprítomný Neprítomný Neprítomný 

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5.Marián Broniš          

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán preventívnych protipožiarnych kontrol  

Hlasovali ZA : 4 - Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý , 

Marián Broniš 

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 0  

 

Návrh uznesenia bol schválený . 

 

 

K bodu č.13 Diskusia  

 
Starostka obce vyzvala poslancov a občanov obce Dvorec k diskusii .  

Pán Ing. Dominik Mokrý sa opýtal , že si všimol , že na elektrické stĺpy sa 

montujú nejaké prístupové body  a či Pani starostka obce o tom vie niečo viac . 

Nato odpovedala starostka obce , že bývala starostka obce mala vypracovaný 

projekt WIFI – PRE TEBA . Bývalá starostka obce odovzdala dosky s projektom , 

ktorý bol pripravený  a následne prišli páni z firmy , ktorý na stĺpy nainštalovali 

snímače a vysielače aby bola pokrytá celá obec až na horný koniec . Sliezska 

osada do tohto projektu nepatrí je tam iba obec Dvorec .Na chodbe obecného 

úradu je skrinka , ktorá je hlavná centrála pre tento projekt .Skrinka ešte nie je 

nastavená. Nakoľko ešte čakáme na zhotoviteľa,  pána T            , ktorý to má 

prísť zapojiť a odskúšať . Starostka obce povedala , že o tomto projekte nemá 
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veľa informácií, ale pokiaľ by  pán Ing. Dominik Mokrý chcel viac informácií, celý 

projekt má k dispozícii a môže si ho pozrieť . Malo by ísť o vysokorýchlostný 

internet pre občanov zdarma na pol hodinu denne . V diskusii padla otázka či 

bude WIFI zaheslovaná? Na koľko je to pre občanov obce malo by ísť 

o pripojenie bez hesla .   

 

 

K bodu č. 14 Návrh uznesenia  

 

Pán Ing. Miroslav Kubica oznámil , že všetky body o , ktorých hlasovali 

poslanci v priebehu je uznesenie . A tento návrh uznesenia už nemusí 

byť . Tento návrh uznesenia by bol vtedy keď by poslanci hlasovali za 

jednotlivé uznesenia na konci prebratia jednotlivých bodov .  

 

 

 

K bodu č. 15 Záver  

 
Starostka obce Ing. Janka Polušinová poďakovala za účasť a teší sa na ďalšiu 

spoluprácu . Zasadnutie vyhlásila za ukončené o 18:00 hod .   

 

 

 

 

V Dvorci 27.12.2022 

 

Zápisnicu vyhotovila : Gabriela Štefánik ........................... 

 

Overovatelia :  Peter Filo ........................ 

                            

                           Dominik Chromek ..................... 

 

Starostka obce : Ing. Janka Polušinová .................... 

 

 

 


